
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr XIII/2015 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 29.10.2015 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15
05 

udział wzięło 15 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Anna Kulczak, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pan Andrzej Goncerz, 

-    Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy – Pani Barbara Dąbrowa, 

      -    sołtysi i inni goście.  

      Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

      Porządek obrad sesji:     

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych. 

      4. Informacja Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta i Gminy o złożonych  

          oświadczeniach majątkowych. 

      5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym  

          o wynikach sprawdzianów i egzaminów oraz nadzoru pedagogicznego Śląskiego Kuratora  

          Oświaty. 

      6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) przyjęcia Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi  

              oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

              o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2016”, 

          b) utworzenia Świetlicy Środowiskowej w miejscowości Dzwonowice, 

        c) wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta i Gminy Pilica do Partnerstwa  

            w proponowanym przez Zarząd Chrześcijańskiego Stowarzyszenia Dobroczynnego  

            projektu pn. „Centrum Integracji Społecznej Twoją szansą na lepszy start”  

          d) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie, 

          e) zmian w budżecie gminy na 2015 rok,                              

        f) zaciągnięcia kredytu na wyprzedzające finansowanie zadań pn. – „Remont infrastruktury  

            okołoturystycznej Zamku w Smoleniu, umożliwiający przywrócenie ruchu pieszego  

            w obiekcie, w celu poprawy atrakcyjności turystycznej Gminy Pilica” oraz „Zwiększenie  

            wykorzystania energii odnawialnej poprzez zakup i montaż kolektorów słonecznych  

            w gminie Pilica” 

          g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata 2015-2026. 

      7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      8. Wolne wnioski. 

      9. Zamknięcie obrad sesji.   
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      Ad 1. 

    Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad.  

      Następnie przedstawiła porządek obrad sesji, zawarty w zaproszeniach na sesję i zapytała czy  

      będą zgłaszane wnioski do porządku obrad. 

      Pan Burmistrz wniósł o poszerzenie porządku obrad o projekty uchwały w sprawach: 

      - udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Szycach, 

      - udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Pilicy 

      oraz o wykreślenie z porządku obrad sesji w punkcie „6” podpunktu „g” o treści „zmiany 

      Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata 2015-2026”. 

      Nadmienił, że projekty uchwał, które zaproponował wprowadzić do porządku obrad sesji,  

      zostały przedstawione radnym na wspólnym posiedzeniu Komisji, gdzie również wyjaśniona  

      została przyczyna wycofania projektu uchwały, dotyczącego zmiany Wieloletniej Prognozy  

      Finansowej.  

      Innych propozycji zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie wnioski zgłoszone przez Pana  

      Burmistrza.  

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie udzielenia  

      dotacji celowej dla jednostki OSP w Szycach został przyjęty jednogłośnie (15 radnych  

      głosowało za). 

      Wniosek o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej   

      dla jednostki OSP w Pilicy został przyjęty jednogłośnie (15 radnych głosowało za). 

      Wniosek o wykreślenie z porządku obrad sesji w punkcie „6” podpunktu „c” o treści „zmiany  

      Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata 2015-2026”został przyjęty jednogłośnie  

      (15 radnych głosowało za). 

      Radni otrzymali projekty uchwał w ww. sprawach na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

      W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad sesji z przyjętymi  

      zmianami, przedstawiający się następująco:      

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych. 

      4. Informacja Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta i Gminy o złożonych  

          oświadczeniach majątkowych. 

      5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym  

          o wynikach sprawdzianów i egzaminów oraz nadzoru pedagogicznego Śląskiego Kuratora  

          Oświaty. 

      6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) przyjęcia Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi  

              oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

              o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2016”, 

          b) utworzenia Świetlicy Środowiskowej w miejscowości Dzwonowice, 

        c) wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta i Gminy Pilica do Partnerstwa  

            w proponowanym przez Zarząd Chrześcijańskiego Stowarzyszenia Dobroczynnego  

            projektu pn. „Centrum Integracji Społecznej Twoją szansą na lepszy start”  

          d) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie, 

          e) zmian w budżecie gminy na 2015 rok,                              

        f) zaciągnięcia kredytu na wyprzedzające finansowanie zadań pn. – „Remont infrastruktury  

            okołoturystycznej Zamku w Smoleniu, umożliwiający przywrócenie ruchu pieszego  

            w obiekcie, w celu poprawy atrakcyjności turystycznej Gminy Pilica” oraz „Zwiększenie  

            wykorzystania energii odnawialnej poprzez zakup i montaż kolektorów słonecznych  

            w gminie Pilica”, 
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          g) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Szycach, 

          h) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Pilicy. 

      7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      8. Wolne wnioski. 

      9. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 2. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad  

    poprzedniej sesji (Protokołu Nr XII/2015 z dnia 29.09.2015 r.), który był wyłożony do wglądu  

    w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie. 

Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 

Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie (15 radnych głosowało za).  

Ad 3.  

      Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji.  

Pan Andrzej Grabowski zgłosił, że w Pilicy przy ul.Mickiewicza jest nieoświetlony zakręt  

na wysokości spółdzielni Mlekovita, ponieważ spółdzielnia wyłączyła dwie lampy, które były jej 

własnością. Poprosił o spowodowanie, aby lampy nadal świeciły.   

Poza tym Pan Andrzej Grabowski podjął sprawę, dotyczącą wykonania zabiegów 

pielęgnacyjnych w obrębie korony kasztana, rosnącego przy pomniku upamiętniającym 

odzyskanie niepodległości, znajdującym się w Pilicy przy ul.Mickiewicza. Wyjaśnił,  

że Starosta nie wyraził zgody na ścięcie drzewa, ale zaproponował wykonanie przycięć 

pielęgnacyjnych, sugerując, żeby wykonać je jesienią. Pan Grabowski zwrócił uwagę,  

że do przycięcia kasztana potrzebna jest zwyżka, aby konar nie uszkodził pomnika.  

Pani Iwona Sikora podjęła następujące sprawy:  

- studzienka burzowa przy ul. Moesa w Wierbce przy posesji nr 137 jest niedrożna i woda  

  wylewa się na teren posesji, 

- chodnik w Wierbce przy ul.Głównej na odcinku pomiędzy posesjami nr 127 i 129 zapadł  

   się – dzieci wychodzące ze szkoły, po zejściu ze schodów, przeskakują przez kałużę,  

      - sprawdzić stan techniczny kładki, prowadzącej przez rzekę, przy ul.Kochanowskiego  

         w Wierbce (pomiędzy posesją nr 10, 12).  

Pan Kazimierz Grzesiak podziękował za wykonanie prac porządkowych w zakresie wycięcia 

chaszczy i przycięcia gałęzi drzew. Zwrócił się z prośbą o spowodowanie wykonania odcinka 

drogi wojewódzkiej o długości ok. 300m w Dzwono-Sierbowicach. Ponadto zwrócił uwagę,  

że przy drodze powiatowej w Dzwono-Sierbowicach koło posesji Pana sołtysa miał być 

przystanek, a nie ma, jak również nie ma kratki ściekowej w miejscu gdzie kończą się korytka, 

żeby woda nie wylewała się na drogę.  

Pan Tomasz Kwiecień zgłosił, że w Sławniowie na odcinku od ul.Wodnej w kierunku szkoły 

wałęsa się pies, który atakuje drób. Zapytał czy powiat przewidział remont ul.Wodnej  

w Sławniowie i drogi w Dobrej, które są rozjeżdżane w związku z remontem mostu  

w Sławniowie. Zgłosił również, że pozapadały się kratki ściekowe na odcinku drogi  

w Sławniowie na wysokości posesji Pana Cezarego Grzanki.  

Pan Tomasz Karpała ponownie podjął sprawę odciążenia ul.Krakowskiej, ul.Barbary i rynku  

z ruchu samochodów ciężkich. Nadmienił, że dzisiaj pękł dekiel od studzienki  

na ul.Krakowskiej. Podkreślił, że budynki przy ul.Krakowskiej są starymi budynkami i ruch 

tirów jest bardzo uciążliwy dla mieszkańców, ale przede wszystkim stanowi zagrożenie 

bezpieczeństwa. Zasugerował, żeby zaproponować Dyrektorowi Zarządu Dróg Wojewódzkich 

albo Śląskiemu Wojewódzkiemu Konserwatorowi Zabytków, aby „przeszli po domach” przy  

ul. Krakowskiej. Powiedział, że niedawno wybudowana obwodnica, która prowadzi przez 

Sławniów jest niewykorzystana.  
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Zapytał, czy gmina może podjąć działania w kierunku, aby ośrodki zdrowia zwiększyły zakres 

usług medycznych o dodatkowe specjalizacje – np. o okulistykę.  

Zabrał również głos w sprawie organizacji imprezy masowej „Lato w Pilicy”. Nadmienił,  

że może wskazać osoby, które podejmą się organizacji imprezy, a jego propozycja wynika stąd, 

że dotychczas organizacja „Lata w Pilicy” zlecana była firma, co było dość kosztowne. 

Pan Janusz Gajda zwrócił uwagę, że firma odbierająca odpady komunalne, mimo że zabiera  

4 worki z plastikami, daje tylko 2. Poprosił o interwencję w tej sprawie.  

Pan Wojciech Gamrot zwrócił się z prośbą o spowodowanie naprawy drogi na terenie 

poscaleniowym w Sławniowie przy nieruchomości Pana Rocha (obok posesji Pani Danuty 

Pasierb), ponieważ droga wygląda jakby była przeorana (na szczycie). Powiedział, że rolnicy 

przyorują drogi.  

Pan Marcin Omyła zgłosił, że ścieżka rowerowa, która prowadzi przez „Przykopy”  

w miejscowości Cisowa kończy się na gruncie rolnym. Poza tym poprosił o wykonanie 

oświetlenia ulicznego na terenie, gdzie są domki letniskowe. 

      Pan Andrzej Grabowski zgłosił, że most, gdzie jest upust wody ze stawu w Pilicy, który     

      prawdopodobnie został wybudowany w okresie międzywojennym, rozpada się – sypią się cegły.      

      Innych interpelacji nie zgłoszono.  

 

Ad 4. 

    Pani Przewodnicząca Rady złożyła informację z analizy oświadczeń majątkowych radnych, 

złożonych po ślubowaniu oraz z analizy oświadczeń złożonych wg stanu majątkowego na dzień  

31 grudnia 2014 r. Poinformowała, że wszyscy radni złożyli oświadczenia w ustawowych 

terminach – tj. w ciągu 30 dni od złożenia ślubowania, a kolejne w terminie do 30 kwietnia  

2015 r. Następnie Pani Przewodnicząca przedstawiła informację Naczelnika Urzędu Skarbowego 

z analizy złożonych oświadczeń, której kserokopia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

W dalszej kolejności informację o oświadczeniach majątkowych przedstawił Pan Burmistrz. 

Poinformował, że wszyscy pracownicy Urzędu zobowiązani do składania oświadczeń 

majątkowych oraz kierownicy jednostek organizacyjnych gminy złożyli oświadczenia  

w określonym ustawowo terminie i nie stwierdzono w nich nieprawidłowości. Wyjaśnił,  

że Urząd Skarbowy, który również dokonuje analizy oświadczeń majątkowych, informacji  

z analizy jeszcze nie przysłał.                  

 

Ad 5. 

          Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Panią Dyrektor Zespołu  

      Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół o przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań  

      oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach sprawdzianów i egzaminów oraz  

      nadzoru pedagogicznego Śląskiego Kuratora Oświaty. 

      Pani Dyrektor wyjaśniła, że ustawa o systemie oświaty nakłada obowiązek przedstawienia  

      informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach  

      sprawdzianu i egzaminów w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego  

      w terminie do 31 października.   

      Pani Dyrektor przedstawiła powyższą informację, która stanowi załącznik do niniejszego  

      protokołu. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.  

      Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach  

      sprawdzianów i egzaminów oraz nadzoru pedagogicznego Śląskiego Kuratora Oświaty została  

      przyjęta. 

 

Ad 6a. 

    W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi oraz  
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podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2016”. 

      Projekt uchwały w ww. sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, przedstawiła  

      Pani Sekretarz Miasta i Gminy. Poinformowała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami, gmina  

      co roku - w terminie do 30 listopada, uchwala program współpracy gminy z organizacyjnymi  

      pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

      o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Pani Sekretarz wyjaśniła,  

      że zaproponowany program zasadniczo nie różni się od programu obowiązującego w roku  

      bieżącym i latach poprzednich i jest dostosowany do wymogów ustawy o działalności pożytku  

      publicznego i o wolontariacie. Poinformowała też, że projekt Programu współpracy gminy  

      z organizacyjnymi pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia  

      24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie był poddany pod  

      konsultacje społeczne w okresie od 05.10.2015 r. do 18.10.2013 r. i żadna organizacja  

      pozarządowa ani podmiot, o których mowa w ustawie o działalności pożytku publicznego  

      i o wolontariacie nie wniosły uwag do projektu Programu. 

    Pan Andrzej Grabowski zwrócił uwagę na rozdział V §5 pkt 3d II, dotyczący współpracy  

    pozafinansowej. Zapytał jakie lokale mogą być udostępniane organizacjom pozarządowym  

    na spotkania związane z realizacją Programu i na jakich zasadach, czy zgodnie ze statutami  

    lokali. Powiedział, że jego zdaniem zapis uchwały powinien być poszerzony o zasady  

    udostępniania lokali, które mają swoje statuty.                                                

    Pani Sekretarz wyjaśniła, że ten zapis projektu Programu nie zmienił się w stosunku  

    do Programu uchwalonego w zeszłym roku na br. 

    Pan Burmistrz poinformował, że udostępniony może zostać lokal w Miejsko-Gminnej  

    Bibliotece Publicznej w Pilicy, zgodnie z przepisami.  

    Innych pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 

2016” pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta większością głosów (na 15 radnych 14 głosowało za, 1 radny wstrzymał 

się od głosu). Jest to Uchwała Nr XIII/85/2015.  

 

    Ad 6b. 

         Następnie Pani Przewodnicząca podjęła temat utworzenia Świetlicy Środowiskowej  

    w miejscowości Dzwonowice. 

    Projekt uchwały w tej sprawie omówił Pan Burmistrz – wg projektu załączonego do niniejszego  

    protokołu.  

    Poinformował, że przedstawiciele wsi Dzwonowice zwrócili się z prośbą o zagospodarowanie  

    wolnego czasu dzieci i młodzieży poprzez zorganizowanie zajęć dydaktycznych i sportowych  

    w pomieszczeniach świetlicy wiejskiej w ramach środków, którymi dysponuje Gminna Komisja  

    ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

      Poinformował, że remiza OSP w Dzwonowicach, została przebudowana przy udziale środków  

    unijnych na potrzeby świetlicy wiejskiej i proponuje w niej utworzyć świetlicę środowiskową,  

    która byłaby finansowana ze środków pochodzących z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów 

    alkoholowych.     

    Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

    Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie utworzenia Świetlicy Środowiskowej  

    w miejscowości Dzwonowice pod głosowanie. 

    Uchwała została podjęta jednogłośnie -15 radnych głosowało za. Oznaczona jest  

    Nr XIII/86/2015. 
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    Ad 6c. 

         Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

      zgody na przystąpienie Miasta i Gminy Pilica do Partnerstwa w proponowanym przez Zarząd  

    Chrześcijańskiego Stowarzyszenia Dobroczynnego projektu pn. „Centrum Integracji Społecznej  

    Twoją szansą na lepszy start”. 

    Pan Burmistrz wyjaśnił, że Zarząd Chrześcijańskiego Stowarzyszenia Dobroczynnego  

    zaproponował gminie przystąpienie do Partnerstwa w projekcie pn. „Centrum Integracji  

    Społecznej Twoją szansą na lepszy start”, którego celem jest tworzenie miejsc pracy  

    i pozyskiwanie środków na nowe miejsca pracy dla osób zagrożonych wykluczeniem  

    społecznym.  

    Zaznaczył, że podjęcie uchwały w ww. sprawie daje gminie możliwość przystąpienia  

    do Partnerstwa w projekcie „Centrum Integracji Społecznej Twoją szansą na lepszy start”. 

    Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

    Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

    Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

    Miasta i Gminy Pilica do Partnerstwa w proponowanym przez Zarząd Chrześcijańskiego  

    Stowarzyszenia Dobroczynnego projektu pn. „Centrum Integracji Społecznej Twoją szansą  

    na lepszy start” pod głosowanie. 

    Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała została podjęta jednogłośnie -15 radnych  

    głosowało za. Jest to Uchwała Nr XIII/87/2015. 

 

Ad 6d.  

          Pani Przewodnicząca podjęła sprawę udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP  

      w Kleszczowie. 

      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w tej sprawie,  

      zawierający propozycję udzielenia dotacji dla jednostki OSP w Kleszczowie w wysokości  

 1.000 zł na sfinansowanie przeglądu technicznego oraz ubezpieczenia samochodu marki  

      Mercedes-Benz.   

      Pan Tomasz Kwiecień zapytał dlaczego na sfinansowanie przeglądu technicznego  

      i ubezpieczenia samochodu dla OSP w Kleszczowie proponuje się 1.000 zł, a na taki sam cel dla  

      OSP w Szycach proponuje się 4.900 zł (dalszy projekt uchwały).  

      Pan Skarbnik wyjaśnił, że straż w Kleszczowie otrzymała już wcześniej dotacje.  

      Innych pytań ani uwag w kwestii powyższej dotacji nie zgłoszono.  

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla  

      jednostki OSP w Kleszczowie pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za). Oznaczona  

      jest Nr XIII/88/2015. 

 

      Ad 6e. 

          Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie propozycji zmian w budżecie gminy  

      na 2015 rok. 

      Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie przedstawił Skarbnik Miasta i Gminy – Pan Andrzej  

      Goncerz – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu.   

      Wyjaśnił, że w projekcie uchwały został pomyłkowo wpisany nieaktualny już tekst jednolity  

      ustawy o samorządzie gminnym – zamiast Dz.U. z 2013 r. poz.594 z późniejszymi zmianami 

      powinno być Dz.U. z 2015 r. poz.1515. 

      Omawiając projekt uchwały, Pan Skarbnik uszczegółowił, że środki z Województwa Śląskiego 

      w wysokości 25.000 zł za udział w konkursie „Piękna Wieś” otrzymała wieś Kocikowa, która  

      wygrała konkurs, a środki w kwocie 4.000 zł za udział w konkursie „Ekologiczne sołectwo”  

      otrzymała wieś Smoleń za zajęcie III miejsca.  
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      Poinformował, że środki w łącznej wysokości 3.693.926 zł przyznane z tytułu dotacji w ramach  

      Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na zakup i montaż kolektorów  

      słonecznych oraz na remont infrastruktury okołoturystycznej zamku w Smoleniu, wpłyną  

      do budżetu gminy dopiero w przyszłym roku i w związku z tym proponuje się zmniejszyć  

      dochody majątkowe gminy o 3.693.926 zł i zwiększyć przychody o tę kwotę, na sfinansowanie  

      deficytu budżetowego, poprzez zaciągnięcie kredytu na wyprzedzające finansowanie ww. zadań. 

      W ramach autopoprawki Pan Skarbnik zaproponował w planie budżetu po zmianach zmienić  

      wysokość przychodów z kwoty 3.693.926 zł na 5.719.372 zł. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok została podjęta jednogłośnie  

      - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XIII/89/2015. 

 

      Ad 6f. 

          Nawiązując do kolejnej sprawy – tj. do propozycji zaciągnięcia kredytu na wyprzedzające  

    finansowanie zadań pn. – „Remont infrastruktury okołoturystycznej Zamku w Smoleniu,  

    umożliwiający przywrócenie ruchu pieszego w obiekcie, w celu poprawy atrakcyjności  

    turystycznej Gminy Pilica” oraz „Zwiększenie wykorzystania energii odnawialnej poprzez zakup  

    i montaż kolektorów słonecznych w gminie Pilica”, Pani Przewodnicząca nadmieniła, że sprawa  

    zaciągnięcia kredytu została przedstawiona przez Skarbnika podczas omawiania zmian  

    w budżecie gminy i uwzględniona w podjętej uchwale. 

    Pan Skarbnik wyjaśnił, że Regionalna Izba Obrachunkowa wymaga podjęcia odrębnej uchwały,  

    która będzie niezbędna również do przedłożenia w banku.       

      Dodatkowych wyjaśnień udzielił Pan Burmistrz. Powiedział między innymi, że wykonawstwo  

      montażu kolektorów słonecznych było opieszałe, ale rozwiązanie umowy z wykonawcą nie  

      rozwiązałoby problemu, ponieważ zadanie musiało zostać wykonane w określonym terminie,  

      żeby skorzystać ze środków unijnych. 

      Z dalszych wyjaśnień Pana Burmistrza wynika, że najpierw należy zapłacić faktury, a potem  

      ubiegać się o refundację ze środków zewnętrznych. Zaznaczył, że kredyt zostałby spłacony  

      w I kwartale przyszłego roku z dofinansowania w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

      Województwa Śląskiego. 

      Pan Skarbnik poinformował, że oprocentowanie kredytu wynosi ok. 2%.  

    Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  

    na wyprzedzające finansowanie zadań pn. – „Remont infrastruktury okołoturystycznej Zamku  

    w Smoleniu, umożliwiający przywrócenie ruchu pieszego w obiekcie, w celu poprawy  

    atrakcyjności turystycznej Gminy Pilica” oraz „Zwiększenie wykorzystania energii odnawialnej  

    poprzez zakup i montaż kolektorów słonecznych w gminie Pilica”, który stanowi załącznik  

    do niniejszego protokołu. 

    Radni nie wnieśli żadnych uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

    Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu na wyprzedzające finansowanie zadań pn. – „Remont  

    infrastruktury okołoturystycznej Zamku w Smoleniu, umożliwiający przywrócenie ruchu  

    pieszego w obiekcie, w celu poprawy atrakcyjności turystycznej Gminy Pilica” oraz  

    „Zwiększenie wykorzystania energii odnawialnej poprzez zakup i montaż kolektorów  

      słonecznych w gminie Pilica” została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych  

      głosowało za. Jest to Uchwała Nr XIII/90/2015. 

 

      Ad 6g. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP  

    w Szycach w wysokości 4.900 zł na sfinansowanie przeglądu technicznego oraz ubezpieczenia  

      samochodu pożarniczego marki Mercedes Atego. 
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      Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w tej sprawie, stanowiący załącznik  

    do niniejszego protokołu. 

      Nie zgłoszono żadnych uwag do propozycji udzielenia powyższej dotacji. 

    Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla    

    jednostki OSP w Szycach pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona  

      jest Nr XIII/91/2015. 

               

      Ad 6h. 

          W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca podjęła sprawę udzielenia dotacji celowej dla  

      jednostki OSP w Pilicy. 

      Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie – tj. propozycję udzielenia dotacji dla jednostki  

      OSP w Pilicy w wysokości 400 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie zakupu sorbentu  

      do neutralizacji plam na jezdni przedstawił Pan Wiceprzewodniczący Rady – zgodnie  

      z projektem załączonym do niniejszego protokołu. 

      Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do zaproponowanej dotacji. 

    Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla    

    jednostki OSP w Pilicy pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XIII/92/2015. 

 

      Ad 7. 

          Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone  

      interpelacje. 

      W sprawie nieoświetlonego odcinka drogi w Pilicy na wysokości spółdzielni „Mlekovita” Pan 

      Burmistrz odpowiedział, że wyjaśni te sprawę i poczyni starania, aby lampy znowu świeciły.  

      Odnośnie przycięcia gałęzi kasztana koło pomnika przy ul.Mickiewicza w Pilicy Pan Burmistrz  

      wyjaśnił, że rozezna sprawę. 

      Jeżeli chodzi o studzienkę burzową w ul.Moesa w Wierbce Pan Burmistrz odpowiedział,  

      że zostanie udrożniona. Nadmienił, że wiosną studzienki w Wierbce były czyszczone.   

      W sprawie zapadniętego chodnika przy szkole w Wierbce Pan Burmistrz powiedział, że rozezna 

      sytuację i podejmie działania.  

      W odpowiedzi na interpelację, dotyczącą kładki przez rzekę w Wierbce Pan Burmistrz wyjaśnił,  

      że zwróci się do Śląskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych o naprawę. 

      W sprawie przystanku przy drodze powiatowej w Dzwono-Sierbowicach, wylewania się wody  

      na drogę i przejścia dla pieszych Pan Burmistrz powiedział, że wystąpi do Powiatowego Zarządu  

      Dróg.   

      Sprawa wałęsającego się psa w Sławniowie zostanie przekazana do załatwienia firmie, z którą  

      gmina ma zawartą umowę na świadczenie usług w zakresie zwalczania zjawiska bezpańskich  

      zwierząt. 

      Jeśli chodzi o drogę przez Dobrą i ul.Wodną w Sławniowie, które w wyniku nadmiernego 

      użytkowania przez samochody ciężkie, w związku z przebudową mostu w Sławniowie, ulegają  

      niszczeniu, Pan Burmistrz uważa, że powiat weźmie tę sprawę pod uwagę i podejmie stosowne  

      działania.      

      Odnośnie wyregulowania kratek ściekowych w drodze w Sławniowie Pan Burmistrz powiedział,  

      że wystąpi do Powiatowego Zarządu Dróg.   

      W sprawie skierowania ruchu samochodów ciężarowych na obwodnicę w Sławniowie Pan  

Burmistrz wyjaśnił, że wówczas ruch należałoby skierować przez most na ul.Żarnowieckiej,  

który wg opinii Powiatowego Zarządu Dróg nie przeniesie obciążania samochodów ciężkich. 

      Nadmienił, że powiat w miarę możliwości będzie przebudowywał mosty, w tym również most 

      na ul. Żarnowieckiej. 
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      Odpowiadając na interpelację, dotyczącą zwiększenia zakresu usług medycznych o dodatkowe  

      specjalizacje, Pan Burmistrz wyjaśnił, że wystąpi z pismami w tej sprawie do kierowników  

      zakładów opieki zdrowotnej, funkcjonujących na terenie naszej gminy. 

      W sprawie organizacji imprezy „Lato w Pilicy”, Pan Burmistrz powiedział, że podejmie  

      działania, mające na celu obniżenie kosztów organizacji imprezy, a zarazem poprawę jakości.  

      Zaznaczył, że występy zespołów artystycznych są drogie. Poinformował, że koszt organizacji  

      tej imprezy w 2015 r. jest niższy od kosztów poniesionych w 2014 r. o około 20.000 zł.  

      Odnośnie worków na odpady komunalne Pan Burmistrz wyjaśnił, że Prezes firmy odbierającej  

      odpady komunalne – tj. firmy „Strach” zobowiązał się, że mieszkaniec otrzyma tyle worków  

      ile wystawi z odpadami, ale nie więcej niż 5 szt.   

      Nawiązując do sprawy przeoranej drogi w Sławniowie, Pan Burmistrz podkreślił, że nie można  

      niszczyć mienia. Powiedział, że będzie interweniował w tej sprawie.  

      Jeżeli chodzi o ścieżkę rowerową kończącą się na gruncie rolnym w Cisowie, Pan Burmistrz  

      odpowiedział, że wyjaśni te sprawę.  

      W sprawie wykonania oświetlenia ulicznego na terenie, gdzie znajdują się domki letniskowe Pan  

Burmistrz poinformował, że brak piątej linii uniemożliwia dołożenie lamp ulicznych, 

ewentualnie można zadanie umieścić w budżecie na przyszły rok, ale wiąże się to z kosztami. 

      

      Ad 8. 

            Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wolnych  

      wniosków.  

      Pan Mieczysław Opiłka zwrócił się z prośbą o usunięcie dwóch drzew przy drodze  

      wojewódzkiej w Smoleniu w „alei kasztanowej”, ponieważ zagrażają bezpieczeństwu  

      użytkowników drogi – jedno drzewo w połowie odcinka drogi od strony Pilicy, a drugie przy  

      zakręcie.   

      Pan Czesław Szwej – mieszkaniec Kidowa pochwalił wykonanie inwestycji, jaką jest zakup  

      i montaż solarów oraz poprosił o podjęcie starań o dotację na ogniwa fotowoltaiczne, które  

      zamieniają energię promieniowania słonecznego w energię elektryczną o znacznie szerszym  

      zastosowaniu niż energia wytwarzana przez kolektory słoneczne. Zaproponował wystąpienie  

      o dotację do Marszałka Województwa Śląskiego. 

      Pan Jerzy Kyć zwrócił uwagę, że do podgrzewania wody kolektory słoneczne charakteryzują  

      się dużo wyższą sprawnością niż ogniwa fotowoltaiczne.  

      Pani Zofia Michalik zapytała czy dokonano już końcowego odbioru robót instalacyjnych  

      kolektorów słonecznych, czy tylko wstępnego.  

      Poza tym zgłosiła, że w dniu dzisiejszym w Sierbowicach w pobliżu posesji nr 21 wałęsały się  

      dwa psy, które najprawdopodobniej należą do mieszkańców Kidowa.  

      Pani Anna Janosik zapytała o możliwość wstawienia znaku ograniczającego prędkość  

      na odcinku drogi w Wierbce.  

      Innych spraw nie podjęto. 

 

      Ad 7. 

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała  

      zebranym za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.16
54

.  

       
 
 
                   


